
中華民國台灣女童軍總會 

參加 2022年 GYM亞太區青年高峰會訊息公告 

 （2022 GYM AP Youth Summit, Sangam India） 
 

一、 目的： 

為拓展本國青年女童軍視野，增進國際學習與交流的經驗，培養世界公民

之觀念，增進領導能力，分享經驗和觀點，本會鼓勵青年女性代表參加

2022年 GYM亞太區青年高峰會。 

二、 參加對象： 

1. 辦理女童軍三項登記，年滿 18-30歲之資深女童軍/成人領袖，並曾協

助辦理總會活動者，人數 4位。 

2. 曾參加 2021年 4月辦理之 GYM Global Youth Summit青年領袖，人數

2位。 

3. 能以英語進行溝通、討論並闡述自己的意見。 

4. 上述參加人數為暫定，主辦單位將視印度的疫情狀況可能會有所調

整。 

三、 活動地點：印度桑岡女童軍活動中心 

四、 活動日期：2022年 11月 7-11日（星期一～五） 

五、 參加費用：世界女童軍總會補助項目含機票、簽證、桑岡住宿費（4個晚

上）、高峰會，其它費用如：保險、紀念品、旅遊等個人開銷請自理。 

六、 報名程序： 

1. 填寫國際活動報名表（https://gstaiwan.org/world_4.php，本會接受個

人電子簽名，缺少簽名者恕不受理），並檢具： 

(1) 辦理女童軍三項登記之女童軍證正反面電子檔 

(2) 其他曾參加女童軍活動、榮譽事蹟等證明資料電子檔 

2. 請將上述資料於 111年 3月 14日（一）前 e-mail至總會國際組信

箱：international@gstaiwan.org 

3. 本會甄試日期：總會國際委員先以書面資料進行審查，線上甄試日期

再與報名者另行約定。 

4. 甄選合格者需再上網填寫主辦單位之報名表。 

七、 連絡詢問：中華民國台灣女童軍總會國際組顏依依 

    信箱：international@gstaiwan.org 

八、更多活動相關訊息，請參閱附件。 

  

https://gstaiwan.org/world_4.php
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Asia Pacific Regional Youth Summit 

WAGGGS World Centre – Sangam, India 

7 – 11 Nov., 2022 
 

About the event:  
The GYM WAGGGS team is pleased to announce the GYM Asia Pacific Regional Youth Summit, 
scheduled to take place in November 2022 at one of the WAGGGS World Centres, Sangam in 
Pune, India.  
The Summit will be 4 days of interactive workshops to give young people from the Asia Pacific 
Region (APR) the opportunity to profile the work that has been implemented through the GYM 
National Projects (NP) and the GYM Local Solutions (LS) in the AP Region and establish youth 
networks across the Region in an attempt to amplify their voices to shape the post-COVID-19 era. 
Government officials will be invited to interact with participants actualizing their advocacy 
campaigns.  
 
Expected Outcomes & Impact:  
The GYM Asia Pacific Regional Youth Summit (APRYS) will connect young people across the Asia 
Pacific Region with the aim to:  
• Inspire action: by sharing examples of impactful initiatives implemented by young people at 

local, national, and regional level.  
• Connect: by providing networking opportunities for youth across the APR and identifying critical 

priorities for youth to champion and own in a post-COVID-19 world.  
• Enable: by providing a range of workshops offering hands-on, practical knowledge to young 

people to advocate for issues affecting young people in the post-COVID-19 era.  
• Amplify: to voice of young people and profile the work and impact they have done in the 

response to COVID.  
• Celebrate: the successes of NP and LS in the APR.  
• Reduce negative stigma of young people  
 
Inclusive approach:  
The GYM APRYS has adapted an inclusive approach in its design and implementation based on age, 
gender, disability, race, ethnicity and/or religion.  
 
Approach:  
Delivery of non-formal education and peer learning activities focusing on personal development 
and skill-building of the participants.  
Based on the health and safety travel and accommodation regulations around Oct 2022, the 
virtual implementation of the Summit might be an option.  
 
Working language: English  
 
 



Practical information:  
• All costs for WAGGGS participants will be covered from the GYM WAGGGS budget. This includes:  

1. Travel and visas cost  
2. Accommodation at Sangam for 4 nights  
3. Summit material.  

• Dates and process for registering will be announced in due time.  
 
Get to know Sangam at: https://www.wagggs.org/en/our-world/world-centres/sangam/  
More about the GYM: https://globalyouthmobilization.org/ 


